
Országgyűlés Hivatala

!rományszám f._/ /,!).-4 ')_ 
Érkezett: 2018 AUG 3 Ü.

ORSZÁGGYŰLf:SI KÉPVISELŐ

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben 

Írásbeli kérdés 

Tisztelt Elnök Úr! 
Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Pintér Sándorhoz belügyminiszterhez, mint a rendészetért felelős kormánytaghoz

,,Hány új határvadász állt szolgálatba?" 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/1035 számú, jelen kérdésemmel azonos című írásbeli kérdésemben egyszerű, világos,
konkrét és objektív adatokat kértem Öntől. Nem tudom, vajon szabadságon volt, vagy csak
egyszerűen nem tájékoztatták, de úgy gondolom, hogy Ön ilyen törvénysértő, az országgyűlés
tekintélyét sárba tipró választ nem adna.

Egész egyszerűen felháborító, hogy a Dr. Magyar Zsóka főosztályvezető asszony
megbízásából, dr. Mukics Vera parlamenti titkár által küldött, Kontrát Károly államtitkár úr
által jegyzett és aláírt válaszban a kért adatok helyett a rendőrség honlapján a híreket ajánlják
figyelmembe. Csendben megjegyzem, ha ez közérdekű adatigénylés lett volna, most
közérdekű adat eltitkolása tárgyában tehetnék büntető feljelentést.

Tisztelt Miniszter Úr, kérem, tegyen rendet a minisztériumában, és adjon a törvényi
előírásoknak megfelelő választ! Alább megismétlem az említett írásbeli kérdésemet.

A Kormány 2016. augusztus 10-én döntött a Készenléti Rendőrség határvadász bevetési
osztályainak 3000 fővel történő bővítéséről, melynek megvalósításaként a korábbi
határrendészeti igazgatóság mellé egy újabb határrendészeti igazgatóságot állítottak fel. Az
országos toborzás 2016. szeptember l-jén kezdődött meg. Az akkor ismertetett tervek szerint
az első képzéseknek novemberben kellett kezdődniük, és május végére tervezték az első
végzősök szolgálatba állítását a határokon. Az idei év márciusában arról lehetett értesülni a
sajtóból, hogy elkezdődött a tizenkettedik határvadász képzési ütem.



A rendőrségnél zajló határvadász toborzási és kiképzési munkával összefüggésben az alábbi
kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz:

• 2016. szeptember 1-ét követően hány fő jelentkezett határvadásznak?

• A jelentkezők közül hány fő felelt meg az egészségügyi és alkalmassági követelményeknek?

• Hány jelentkezőt iskoláztak be az őr-járőrtárs rész-szakképzésre? Hány fő végezte el
sikeresen a képzést?

• A képzést teljesítők közül 2018. július 1-jéig hányan álltak szolgálatba a Készenléti
Rendőrség határvadász bevetési osztályainak állományában?

Várom válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 30.


